

Protokoll 2019:3

Datum: 3/4 2019

Tid: 18-22

Plats: Purpurnäckan

Matlagning: AL

Närvarande

Närvarande	Förkortning
Ellen Björnhage	EB
Jakob Revellé	JR
Fredrik Seebass	FS
Johan Holst	JH
Malena Hedberg	MH

Frånvarande

Anna Lundqvist	AL
Emma Svanström	EMS
Danielle Reichl	DR

Övriga närvarande

Erik Salmonson	ES (del av mötet)
----------------	-------------------

1 Inledning

- 1.1 Mötets öppnande
- 1.2 Val av mötesordförande, mötessekreterare och protokolljusterare
 - 1.2.1 Val av mötesordförande
Inget val. JR närvarande.
 - 1.2.2 Val av mötessekreterare
Inget val. FS närvarande.
 - 1.2.3 Val av protokolljusterare



Distriktsstyrelsemöte 2019:3

Beslut:
EB och JH valdes till protokolljusterare.

1.3 Godkännande av föregående protokoll

Beslut:
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

1.4 Fastställande av föredragningslista

Beslut:
Föredragningslistan godkänns med tillägg:
4.1 Intranätet
6.1.4 Scoutforum
6.1.5 Kulturkalaset

1.5 Noterande av eventuella per capsulam-beslut
Inga aktuella per capsulam-beslut.

2 Ekonomi

2.1 Kassören redovisar aktuellt läge.
MH redovisar aktuellt läge.
Fler utbetalningar till lägerbidrag skall betalas ut.
En del fakturor kommer fortfarande fel.

2.2 Åskande av pengar från Göteborgsscouternas Stiftelse.

Beslut:
JR åskar pengar enligt av stämman fastställd summa.

2.3 Bidrag till deltagare i WSJ.
Ordinarie blankett för utbetalningar skall skickas in av den som anmäler sig.
ES lägger ut anmälningsformulär och blankett på hemsidan och löser rutinen kring detta.
MH tillhandahåller blanketten.

3 Organisation

3.1 Anställning kansliet
JR och EB rapporterar aktuellt läge. Två kandidater är intervjuade.
Kort workshop för övriga styrelsemedlemmar för att hjälpa till i valet av kandidat.



Distriktsstyrelsemöte 2019:3

- 3.2 **Anställning Kragenäs.**
 JR redovisar aktuellt läge. Fem ansökningar kommer att leda till intervju.
 Målet är att inom en vecka skall två personer vara anställda.

- 3.3 **Läget i RUT.**
 Inget nytt att rapportera.

4 Kommunikation

- 4.1 **Intranätet**
 EB rapporterar att arbetet med att flytta över dokument från driven till nya intranätet är påbörjat.

5 Materiel

- 5.1 **Inköp fler radioapparater.**

Beslut:

ES köper in tio stycken radioapparater enligt offert samt fem extra radioapparater som reserv.

6 Verksamhet

- 6.1 **Rapporter kommande verksamhet**

6.1.1 **Vårstämman**

JH redovisar aktuellt läge.

Beslut:

JH tar fram förslag på arbetsbeskrivning för utmanar/roverlag som tar hand om fika/logistik och kan själv ersätta dessa med max 1000 - 1500 :- för genomfört arbete under stämman.

6.1.2 **GBG2019**

FS redovisar aktuellt läge.

6.1.3 **Äventyret**

JH och AL rapporterar aktuellt läge.
 Tillgång till bil önskas under arrangemanget.
 Styrelsen efterlyser en budget för arrangemanget.
 AL tar kontakt med arrangemangsteamet.



Distriktsstyrelsemöte 2019:3

6.1.4 Scoutforum

JH rapporterar.

Planering pågår.

Styrelsen uppmanar planeringsgruppen att med hjälp av ES skicka ut en intresseförfrågan till kårema och ta fram en tidsplan för slutanmälan, bussbokning etc.

6.1.5 Kulturkalaset

MH rapporterar.

Distriktet är anmält.

Ingen grupp för att arrangera finns i dagsläget.

ES skickar ut information om att vi söker personer till kulturkalaset.

6.2 Rapporter genomförd verksamhet

6.2.1 Innebandynatta

JH rapporterar.

Utvärdering genomförd på plats i Stenungsund.

6.2.2 Kårträff 2

Ett fåtal kårer här.

Bra möte med de som var här.

Mötet gav bland annat att fler ansökningar om lägerbidrag kom in.

6.2.3 Utbildning

FS rapporterar

Sjukvårdsutbildningarna och valberedningskursen fick ställas in på grund av för få anmälda.

6.3 Rapporter råd, utskott och arbetsgrupper

6.3.1 Kanotrådet

EB rapporterar.

Kanoterna flyttar till Hjalteby under april.

Bokningar finns.

6.3.2 Skeppsrådet

EB rapporterar.

Ny mast skall köpas in och den gamla bytas ut.

6.3.3 Kragenäs

JR rapporterar.

Norgelägret ca 1100 deltagare.

Nya ängen kommer att stödsås i april/maj.

6.3.4 RUT

Ingen rapport.

6.3.5 Övriga



7 Göteborgsscouternas Stiftelse

- 7.1 **Byggnation Kragenäs**
JH rapporterar aktuellt läge.
- 7.2 **Purpurnäckan**
JH rapporterar aktuellt läge.
- 7.3 **Mandalay**
JH rapporterar aktuellt läge.

8 Styrelsen

- 8.1 **Styrelsens representation och närvaro på kommande verksamhet.**
Scoutledningsträff 6/4 – 7/4: JR och EB.

9 Avslutning

- 9.1 **Övriga frågor**
- 9.2 **Nästa styrelsemöte.**
Skypemöte den 23/4 kl 18:30 angående inkomna motioner inför vårstämman.
Kallelse är utskickad.
- 9.3 **Reflektion.**
- 9.4 **Mötet avslutas.**

Jakob Revellé, mötesordförande

Fredrik Seebass., mötessekreterare

Johan Holst, protokolljusterare

Ellen Björnhage, protokolljusterare

